Designed for 3 people camping looking for a tent that's quick to assemble and dismantle, that's cool and dark for a good night's sleep. The new 2

Seconds, just as quick to pitch, now has the Easy system to help you fold it down. The Fresh and Black technology keeps the tent Cool for sleeping comfortably. It also keeps it Dark, making it a black out tent.

PRODUCT BENEFITS



EASY ASSEMBLY / DISMANTLING

Free-standing structure. 2 Seconds assembly. Guided folding system: Easy



CAPACITY

Sleeping area 180 X 210 cm. Max useful height: 104 cm.



COMPACT DESIGN

Dimensions of the bag: Ø77x10 cm / 46.6 L. Weight: 4.2 kg.



HEAT REDUCTION Flysheet, mechanical ventilation, Fresh & Black fabric for a good night's sleep.



DARKNESS V

FRESH & BLACK patented exterior fabric: 99% darkness even in broad daylight.



DURABILITY

Resists wind up to 50km/h (Force 6):validated in wind tunnels on rotating plate



WATERPROOF

Tested under a shower at 200 mm water/hour/sqm (tropical rain) and field tests.

ENVIRONMENTAL IMPACT



Lifecycle comparison: sleeping tent - sustainability.decathlon.com

TECHNICAL INFORMATION

ASSEMBLY/DISASSEMBLY

Rapid set-up. Freestanding tent (you place it wherever you want once set up and, if there's no wind, you can use it with no pegs = direct use!). Folds up easily thanks to the Easy guide system.

PROTECTION FROM THE SUN

The TiO² -coated fabric is SPF 50+. Please note: a large amount of UV can pass through a simple open door. Protect your skin with sun cream.

WIND RESISTANCE

We test all our tents in a wind tunnel on a turntable to expose each side of the tent to the wind. A properly assembled tent with all the guy ropes properly positioned around the tent should remain habitable in wind speeds of up to 50 km/h measured near ground level (Force 6).

GUARANTEE

All tents sold by Decathlon are guaranteed for 2 years in normal use (your loyalty card or receipt act as proof of purchase).

In case of any problem have your tent examined in the nearest Decathlon store.

Spare parts and pole repairs at the workshop of your Decathlon store.

VENTILATION

Flysheet with 2 side panels that can be extended and fixed with side guy ropes (opening from the inside). The air can circulate in the sleeping area. The entire rear sleeping area flysheet can also be lifted from the inside by pulling on a rope. 2 spaces between the flysheet and the ground on each side in the middle of the sleeping area

to allow the air to be refreshed and limit as much as possible the natural phenomenon of condensation. Fresh concept reduces the sun's heat.

WATERPROOFING

All Quechua tents are laboratory tested (entire tent under 200 L/sqm/h for 4 hours) as well as field tested.

(Polyester 2000mm PU-coated flysheet, polyethylene groundsheet 120 g/m², all seams sealed with heat-bonded strips). The presence of a breathable polyester sleeping area under the flysheet prevents contact with the condensation water droplets that can settle on the inside of the flysheet.

A SCORE TO COMPARE PRODUCTS' ENVIRONMENTAL IMPACT

The product's environmental impacts are calculated over its entire lifecycle using various indicators. An overall ABCDE rating is provided to help you easily identify products with the best environmental performance by comparing products of the same type (T-shirts, trousers, backpacks...).

Decathlon is a voluntary player in this environmental information approach. For more info: http://sustainability.decathlon.com

英文翻譯 快開帳篷

專為正在尋找可供三人使用且能快速裝配及拆卸、既涼爽且遮光效果佳令人一覺好眠的帳篷之露營愛好者設計而生,全新的二秒帳產品現在具備簡易收納系統 Easy System,能幫助您折疊帳篷時就跟搭建時一樣迅速。 Fresh&Black 科技令帳篷保持涼爽,有助夜晚睡眠品質,同時維持帳內一片漆黑。

產品優點

簡易裝卸

獨立式支撐結構,2秒即可組裝完畢,引導式摺疊系統:『Easy』

容量

睡眠區域 180*210 cm , 最大有用高度 104 cm

密實設計

套子規格 Ø77x10 cm / 46.6 L. 重量: 4.2 kg

降熱設計

外帳、機械式通風口,可提供良好睡眠品質的 Fresh&Black 科技布料

透光度

外層為 Fresh&Black 科技布料,即使是大白天也可保有 99%的暗度

耐用度

可抗每小時達 50km 的風速(約6級);經風洞及轉盤測試通過有效。

防水性

在每小時每平方公尺 200mm 水量的淋浴下進行測試(熱帶雨)及野外實地測試。

環境影響

生命週期比較:睡眠帳篷-sustainability.decathlon.com

產品資訊:

搭帳/摺疊

快速安裝,獨立式支撐帳篷(可放於任何想放的地方,若沒有風,甚至無須營釘=直接使用!)藉由引導式 摺疊系統:『Easy』,摺疊簡單迅速。

防曬

TiO²-塗層布料為 SPF 50+。請注意:大量的紫外線可能透過敞開的大門而進入帳篷內部,請用防曬乳保護你的皮膚。

抗風性

我們在一個轉盤上的風洞中測試所有的帳篷,並將帳篷的每一側都暴露在風中。一頂妥善組裝完成且拉繩恰當地安置於周邊的帳篷,必須能夠承受住在靠近地面處測量時達到每小時 50km 的風力,並保持其可住性。

保固

在正常使用情況下迪卡農販售的所有帳篷皆享有兩年保固(以你的收據或會員卡為購買證明)。如果帳棚有任何問題,請帶著帳篷至最近的門市檢驗。備品或帳篷桿等維修也請洽迪卡農門市諮詢。

通風性

外帳及兩片側片可拉伸並安裝於側邊拉繩(從內側開啟)。空氣可在睡眠區域內循環流通。整個後方睡眠區域的外帳也可從內側用拉繩拉起。位於睡眠區域中心兩側,介於外帳與地面之間的空間可換氣,並盡可能地減少自然冷凝現象,Fresh概念可減少太陽的熱度。

防水性

所有 Quechua 帳篷都經過實驗室測試(整頂帳篷在每小時每平方公尺 200L 下的水量下測試四小時)及野外實地測試。(2000mm 聚酯纖維及 PU 塗層的外帳,120 g/m²聚乙烯的地墊,所有接縫都以熱黏膠條密封)。外帳下的透氣聚酯纖維睡眠區域可讓你避免接觸到外帳內自然形成的冷凝水珠。

可供比較的產品環保分數

產品的環保分數是根據它的整個生命週期去用不同的指數來進行計算而來。總共分成 A~E 五個等級,藉由與同類型的的產品做比較(T恤、長褲、背包等),幫助你輕易地辨識擁有最佳環保效能的產品。迪卡農自發性地參與這項環境資訊計畫。更多資訊請見:http://sustainability.decathlon.com